
Interpelacja Nr 113 

z dnia 18 kwietnia 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

w sprawie dewastacji zabezpieczenia przed wjazdem i 

nieuprawnionym wjazdem na teren Kamionkowskich Błoni 

Elekcyjnych 

(interpelacja z inicjatywy Doroty Jankowskiej - Lamcha) 

  

   Pan  

                   Tomasz Kucharski 

             Burmistrz Dzielnicy Praga - Południe 

             m.st. Warszawy 

       

Szanowny Panie Burmistrzu,   

 

Zwracamy się o udostępnienie nam treści decyzji, na mocy której ekipa filmowa w 

dniu 15 kwietnia br, wjechała na teren Kamionkowskich Błoni Elekcyjnych kilkoma 

samochodami ciężarowymi. Czy to na zlecenie urzędu  usunięto słupek blokujący 

wjazd na Błonia, naprzeciwko wjazdu do KS Drukarz? Z czyich środków zostanie 

pokryte ponowne zamontowanie słupka? 

W godzinach porannych zostaliśmy zaalarmowani przez mieszkańca, który przesłał 

nam zdjęcia dużych samochodów ciężarowych parkujących na Błoniach - w miejscu 

gdzie jest to zakazane.  

Sprawa zbulwersowała również kilkunastu innych mieszkańców. Z gorącej dyskusji, 

jaka wywiązała się na portalu społecznościowym i wymiany zdjęć, wynikało, że 

parkował tam także – na trawie -  samochód osobowy, że zawiadomiono Straż 

Miejską, i ustalono także, jakoby ekipą filmową była ekipa z Papaya Films kręcąca 

tam spot reklamowy na zlecenie firmy Nestle. Słupek blokujący wjazd został podobno 

usunięty przez nieznanych sprawców, a ekipa miała wszelkie stosowne pozwolenia. 

Budzi to nasze poważne wątpliwości. Rozumiemy, że można na Błoniach filmować, 

nie rozumiemy jednak, dlaczego w tym konkretnym przypadku musiało się to wiązać 

z dewastacją zabezpieczenia przed wjazdem, z wjazdem samochodów ciężarowych 

oraz z parkowaniem na trawie. 

W załączeniu fotografie dokumentujące ten incydent.  


